












Superior Court of Washington, County of 	
华盛顿州 县高等法院

	In re the Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：


___________________________,
Individual
个人
	No.  _____________________
编号
Final Order Accepting Transfer to Washington
接受转移到华盛顿的最终命令 
(ORGDNOW)
(ORGDNOW)


Final Order Accepting Transfer to Washington
接受转移到华盛顿的最终命令
The court finds:
法院认为：
1.	The guardian/conservator has filed a Petition for Washington State to Accept a Guardianship/Conservatorship from a Transferring State and this court entered an order provisionally granting the transfer.
	监护人/保护人已向华盛顿州提交一份申请书，要求华盛顿州接受转移州的监护权/保护权，并且本法院下达了暂时批准转移的命令。
2.	This court received a certified copy of the final order confirming transfer to Washington State and terminating the guardianship/conservatorship under a provision similar to 
RCW 11.90.410 in (State) 	.
	本法院收到了最终命令的核证副本，确认转移到华盛顿州并根据以下州的
RCW 11.90.410类似条款终止监护权/保护权（州）
3.	Notice has been provided to all necessary parties.
	已向所有必要方发出通知。
The court orders:
法院命令：
4.	Transfer
	转移 
This court grants the Motion for a Final Order Accepting Transfer to Washington. This court accepts transfer of the guardianship to this court’s jurisdiction under RCW 11.90.410.
本法院批准了接受转移至华盛顿的最终命令请求。本法院接受根据RCW 11.90.410将监护权移交给本法院管辖。
5.	Appointment of Guardian/Conservator
	指定监护人/保护人 
(Name) 	 is appointed guardian/conservator by separate Order Appointing Guardian/Conservator that the court entered on this date.
（姓名） 	 通过法院于当日发布的单独的《监护人/保护人指定令》被指定为监护人/保护人。
Dated: 			
日期：		Judge/Court Commissioner
法官/助理法官
Presented by:
提交人： 
			
Signature of Guardian/Conservator	Printed Name	CPG No:
监护人/保护人签名	请工整填写姓名	CPG编号：
			
Signature of Attorney	Printed Name	  WSBA No:
律师签名	请工整填写姓名	  WSBA编号：
	RCW 11.90.410
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